
   
 

Gemeenteraad Sliedrecht  
Artikel 39: Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W  
 
Datum: 25 september 2023  
 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad Sliedrecht, 
 
 
Steller vragen: raadslid de heer Brandwijk en burgerraadslid de heer Jongeneel 
(Slydregt.NU)  
 
 
Onderwerp: Aanbestedingen aan MKB in Sliedrecht  
 
 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen vier weken schriftelijk te 
beantwoorden aan de steller. De termijn van vier weken start nadat de vragen op digitale 
wijze ter beschikking van de voorzitter van de raad zijn gesteld. 
 
 

1. Voert het college geen MKB-beleid met een voorkeur voor lokale ondernemers? 
 

2. Waarom heeft het college gemeend West8 in te moeten zetten voor de nota 
kaders voor stedenbouwkundige transformatie en verdichting in Sliedrecht? 
 

3. Wat is de toegevoegde waarde van deze adviseur? 
 

4. Geeft het college geen voorrang aan lokale ondernemers bij aanbestedingen in 
de gemeente, en zo ja, kan het college haar beleid onderbouwen? 
 

5. In hoeverre maakt het college gebruik van sociale media in haar communicatie? 
 

6. Beschikt het college inmiddels over een communicatiebeleid en, zo ja, kan zij dit 
overleggen? 
 

7. Beschikt het college inmiddels over communicatiekennis in de primaire en de 
secundaire processen van de gemeente? 
 

8. In dit verband rijst de vraag waarom geen van de bij het onderzoek van De 
Rekenkamer betrokken partijen De Rekenkamer op het bestaan van Sliedrecht 
24 en/of de lokale omroep heeft gewezen. Waarom worden Sliedrecht 24 en de 
lokale omroep kennelijk niet als volwaardige partijen beschouwd? 
 

9. Wat is de reden dat online krant Sliedrecht24 volgens u niet in aanmerking komt 
voor de gemeentepagina, terwijl de publiciteitswaarde is bewezen? 



 

10. Verspreiding van het gemeentenieuws behoeft niet meer persé via papieren 
media en het is een feit van algemene bekendheid dat bezorging niet overal 
plaatsvindt, de verspreiding van papieren media milieuonvriendelijk is en het niet 
iedereen meer bereikt (want jongeren lezen geen papier)? 

 
Toelichting: 
Aanleiding tot de vragen zijn de geschillen van inzicht tussen het college en Peter Donk 
Productions te Sliedrecht betreffende de aanbesteding van de gemeentepagina en er 
sprake is van een uitdrukkelijke voorkeur voor een leverancier van buiten de gemeente. 
Voorts kiest het college uitdrukkelijk voor een verspreiding door middel van huis–aan–
huis bladen. De keuze zou door het college zijn gebaseerd op het rapport van de 
Rekenkamer uit december 2021. In dit kader rijst de vraag hoe het inkoopbeleid in het 
algemeen is afgestemd op de lokale ondernemingen. Voorts wordt Slydregt.NU 
regelmatig geconfronteerd met adviseurs van buiten Sliedrecht, laatstelijk bureau West8, 
terwijl ook in Sliedrecht zelf sprake is van bureaus, die over deze kennis bezitten en 
daarenboven lokale onderzoeken uit kunnen voeren. 
 
 
Ondertekening en naam (burger)raadslid, 
 
B. Brandwijk  
G.P. Jongeneel  

 


